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معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی:

بخش معدن نیازمند توجه بیشتری است/ مصمم به توسعه بخش معدن هستیم

جلسه کمیته فنی شورای معادن استان آذربایجان شرقی با حضور معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار در شهرستان

مرند برگزار شد.

علی جهانگیری، معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی در این جلسه گفت: استان ما در حد بالایی برخوردار از ذخایر معدنی است و این بخش نیاز به توجه

بیشتری دارد.

وی با بیان اینکه مصمم به توسعه و رونق بخش معدن هستیم، افزود: همه دستگاه های مسئول به صورت جدی برای رفع مشکلات معادن تلاش کنند و کسانی که در این مسیر

مانع ایجاد می کنند باید پاسخگو باشند.

جهانگیری با بیان اینکه بخش معدن در شرایط تحریم های نفتی می توانند منجی اقتصاد کشور باشند، افزود: کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید باید به تمام مشکلات بخش

معدن رسیدگی کند.

در این جلسه مقرر شد تعداد پرونده های قابل بررسی در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید شهرستان مرند از 7 به 19 پرونده افزایش یابد.
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